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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 3507/08.02.2024 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 08 februarie  2024 
 

                            
 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 36 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în funcție. 
 Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 

electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 
Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. 
De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 65/02.02.2024 și ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin 
postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea:  
1. Proiect de hotărâre nr. 29/02.02.2024 privind aprobarea bugetului local al județului Timiș pe 

anul 2024. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș 

2.  Proiect de hotărâre nr. 30/02.02.2024 privind aprobarea bugetului Fondului de Întreținere, 
Înlocuire și Dezvoltare pentru proiectele de dezvoltare a infrastructurii serviciilor publice care 
beneficiază de asistență financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene, pe anul 
2024. 

     Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș 
3. Proiect de hotărâre nr. 31/02.02.2024 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile din 

cadrul familiei ocupaționale „Administrație" ale angajaților Consiliului Județean Timiș. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș 

4.  Întrebări, interpelări, informări. 
 
În continuare vă propun completarea proiectului ordinii de zi a ședinței cu următoarele 

puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 32/06.02.2024 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile 

publice și funcțiile contractuale din cadrul familiei ocupaționale "Administrație" din cadrul  
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș, Direcției de Evidență a 
Persoanelor Timiș și Direcției de Prestări Servicii Timiș. 

2. Proiect de hotărâre nr. 33/06.02.2024 privind stabilirea costului mediu lunar și a cuantumului 
contribuției lunare de întreținere, pe grade de dependență a persoanelor vârstnice, din 
cadrul serviciului rezidențial Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia. 
Dacă nu mai sunt alte propuneri, supun la vot completarea proiectului ordinii de zi. 
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Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  31 voturi „pentru”  din 

partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere 
din partea domnului consilier județean Iovescu  Alexandru-Adrian. 

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica și doamnele/domnii consilieri Blaga Lucian,  
Idolu Iulian-Daniel, Samoilă Elena, Țecu Alexandra-Viviana.  
 Dacă mai sunt alte discuții cu privire la proiectul ordinii de zi a ședinței? Dacă nu, supun la 
vot proiectul ordinii de zi a ședinței cu completările aprobate. 

Procedură de vot pentru proiectul ordinii de zi cu completările aprobate, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu 1 vot  “pentru” din partea domnului 

președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu a votat domnul consilier județean Cotețiu Andrei, 
            Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 
aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 23.01.2024 și procesul-verbal al ședinței 
extraordinare din data de 26.01.2024. 

Procedură de vot pentru cele două procese-verbale, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat cele două procese verbale  cu  un vot  “pentru” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Moș Cristian-Alin, Sorincău Ioan. 
 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 29/02.02.2024 privind aprobarea 

bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
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Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte am văzut bugetul și aș fi avut și eu un amendament dar  nu l-am făcut 

în comisie pentru că doar  în comisie am aflat că au apărut niște sume suplimentare. Eu m-am uitat 
pe buget și nu am reușit să găsesc resurse ca să propun următoarea suplimentare. În plus, v-am 
așteptat și pe dumneavoastră fiind, de altfel, inițiator. 

Am văzut o sumă mică la ce înseamnă demolarea stadionului de tradiție Dan Păltinișanu și 
cu 1 milion de lei nu cred că apucăm nici să simulăm demolarea. De aceea propun dublarea 
sumei, din resursele care au apărut suplimentar în zona de transport,  pe care domnul Proteasa le-
a suplimentat în comisie și rog colegii să susțină acest lucru ca să arătăm un elan și o dorință ca 
să închidem acest proiect care este absolut vital pentru noi toți dincolo de anul acesta politic și 
electoral. Mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Olajos.  
Sunt de acord cu propunerea colegului nostru.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Eu vreau să vă transmit câteva priorități pe care noi le-am identificat în acest an pentru 

Consiliul Județean Timiș. Am văzut că avem sume cuprinse pentru funcționarea  asociațiilor de 
dezvoltare intercomunitară și a asociațiilor în care Consiliul Județean Timiș este membru.  

Din acest motiv considerăm prioritar, dacă anul acesta, consiliul județean ar participa activ 
la înființarea unei asociații de dezvoltare intercomunitară care să gestioneze situația transportului 
public din județul Timiș împreună cu unitățile administrativ teritoriale din județ. Știu că foarte multe 
comunități  periurbane se confruntă cu o sarcină mare asupra bugetului local pentru a susține 
acest transport public prin SMTT. Sigur, să avem și o discuție cu Societatea de transport 
metropolitan și să venim în sprijinul comunităților mai îndepărtate de centrele urbane și să le 
asigurăm un drept fundamental al cetățenilor din județul Timiș, și anume, acela de a avea acces la 
un transport public către serviciile de bază și, ținând cont de faptul că din cele 87 de trasee 
județene pe care le avem la licențiere în cadrul Consiliului Județean Timiș, 52 dintre trasee nu sunt 
operate de operatori de transport și trebuie să găsim împreună soluțiile pentru această situație.  

O altă prioritate, să găsiți resursele financiare pentru a sprijini Asociația pentru promovarea 
și dezvoltarea turismului sau orice altă variantă considerați dumneavoastră oportun și viabil să 
depunem solicitarea ca Județul Timiș să devină regiune gastronomică europeană în anul 2027.  

Sigur prioritar este și să sprijinim  repararea drumurilor județene, să avem sumele necesare 
pentru a interveni pe drumul către comunitatea din Nădrag și către alte comunități din județul Timiș 
de a face reparațiile necesare pe drumurile județene. Drumul județean de la Nădrag are nevoie și 
de măsuri de  siguranță rutieră pe  zona respectivă, mai exact pe zona muntoasă din zona 
respectivă.  

Am vrut să punctez aceste priorități pe care vă rugăm să le aveți în vedere în anul 2024 și, 
sigur, că și noi le vom ține în atenția noastră.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Iovescu. Sigur, toate aceste priorități, pe care le-ați menționat,  sunt în 

atenția noastră. Pe multe le-am anunțat deja în ședințele noastre precedente și vom veni,  în mod 
concret,  cu proiecte de hotărâre în acest sens pe măsură ce vom pregăti toate aceste lucruri, așa 
cum este și regiunea gastronomică europeană, candidatura noastră la această poziție. Mă bucur 
că există un larg suport și inițiativă din partea tuturor grupurilor politice pentru acest demers.  
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Reparațiile, sigur că sunt o prioritate pentru noi și de aceea am și alocat o sumă, nu chiar 
dublă, dar mult mai mare decât anul trecut pentru această reparație a drumurilor județene, mai ales 
că sunt câteva zone unde drumurile s-au deteriorat din cauza traficului intens, mai ales pe zona 
drumului județean dintre Topolovăț și Buziaș pentru că se ocolește Timișoara. Știți că sunt lucrări 
pe Stan Vidrighin și în alte sectoare din oraș, iar până când se vor finaliza aceste lucrări drumurile 
noastre județene vor fi sub presiune. Dar așteptăm să se termine aceste lucrări în vara acestui an 
și apoi să intervenim serios, inclusiv cu covoare asfaltice și reciclări acolo unde se pretează pe 
aceste drumuri județene. Din acest motiv am prevăzut o astfel de sumă mult mai consistentă în 
acest an.  

 
Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Domnule președinte, ca în fiecare an, în numele grupului PNL, doresc să felicit pe domnul 

director Marcu și echipa din spatele domniei sale pentru profesionalism. Nu mai este o noutate 
pentru că ne-am obișnuit an de an cu acest lucru.  

Vă felicit și pe dumneavoastră pentru viziune de alocare a resurselor, în special pe 
programul de investiții. O viziune liberală și de prioritizare a necesităților județului Timiș.  

Iar ca o mențiune personală aș dori să mă aplec asupra drumurilor județene deoarece este 
un domeniu care mă interesează. Este o viziune începută cu mai multe mandate în urmă. Mă 
bucur că ea s-a continuat în timp, s-a aprofundat în mandatul dumneavoastră și sper să continue 
pentru că avem una din cele mai mari rețele de drumuri județene din țară, cred că este a doua 
după județul Suceava, și practic, de infrastructura județeană depinde foarte mult și dezvoltarea 
județului nostru.  

Remarc, practic, viziunea de folosire unor axe de drumuri județene ca variante alternative, 
eu le folosesc foarte des și, prin natura profesiei, am umblat mult în județ în ultimii ani, și am 
constatat o continuă îmbunătățire și facilitarea unor căi  de acces. Vreau să dau ca exemplu 
drumul care duce de la Sânandrei – Dudeștii Noi – Săcălaz – Sânmihai. Avem acum prevăzut și 
mai departe dezvoltare Sânmihai – Șag,  ca centură ocolitoare a Timișoarei care desigur va fi și în 
beneficiul locuitorilor Timișoarei, care este centrul social-economic cel mai important al județului, și 
bineînțeles va aduce și o dezvoltare economică a zonei.  

Văd preocupări în alocarea unor surse pentru studiul de fezabilitate și pentru varianta 
Moșnița-Giroc, Moșnița – Ghiroda. Am discutat astăzi în comisii și de axa Timișoara-Lugoj, 
alternativă la autostradă și drumul național. Practic, până la Albina sper, ca și soluții, să se 
găsească o lărgire la 4 benzi.    

Acum avem și preocuparea de continuare a modernizării DJ 691 spre limita cu județul Arad. 
O altă axă importantă care prin drumul pe care îl avem în buget, continuarea investiției Pișchia-
Seceani, face legătura cu o altă autostradă.  

Deci, iată o grămadă de axe care vor duce, în final, la o dezvoltare economică ceea ce mi 
se pare o viziune corectă.  

Desigur că ne-am dori o distribuire uniformă în tot județul, iar dacă ar fi resurse nelimitate și 
să ajungem să asfaltăm și să modernizăm toate drumurile. Dar cred că o viziune corectă este să 
investim prioritar unde ne aduce plus-valoare, ne aduce creștere economică ceea ce duce la 
creșterea calității vieții cetățenilor, ne aduce impozite la bugetul consiliului județean și a unităților 
administrative locale, care practic, se reîntorc în județul Timiș.  

Vă felicit și vă urez mult succes în continuare.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Sarmeș și aș completa cu câteva chestiuni strategice în cadrul acestui 

buget pe anul curent. Anul trecut, la 31 decembrie, am cuantificat 1.500.000.000 lei proiecte din 
fonduri nerambursabile semnate sau deja aflate în implementare. Proiecte noi care vor trebui, 
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începând de anul acesta, și ați văzut în buget că sunt prevăzute sume pentru partea de proiectare 
a acestor proiecte. Că vorbim de cele două drumuri expres, unul care ocolește Remetea și 
Ghiroda, iar celălalt care conectează aeroportul cu autostrada și centura, că discutăm despre 
câteva porțiuni de pseudo centura Timișoarei, Ghiroda-Moșnița Veche – Moșnița Nouă – Urseni- 
Giroc, respectiv Șag-Sânmihai,  sau discutăm despre cel mai mare proiect cu finanțare europeană 
pe care l-am câștigat, fiind vorba de mii de kilometrii de piste de biciclete în toată regiunea de vest, 
sau începerea lucrărilor efective la Castelul Huniade în urma celor trei finanțări nerambursabile pe 
care  noi le-am obținut anul trecut.  

Acestea sunt doar câteva dintre direcțiile de acțiune în anul acesta. Sigur este un an în care 
parte din proiecte încep să fie implementate pe teren dar mai sunt, încă în pregătire, pentru 
maturizare, acele proiecte unde am obținut finanțarea și unde implementarea va începe în anii 
următori.  

Stadionul,  care va trebui demolat și sper ca  acest lucru să se întâmple chiar în acest an, 
este unul din proiectele foarte importante pentru noi și pentru întreaga regiune. Este un deziderat 
comun al tuturor timișenilor ca acest stadion nou să fie construit cât mai curând posibil și mă bucur 
că în curând se va aproba, în ședința de guvern, hotărârea privind aprobarea finanțării construirii 
noului stadion. Urmează, evident, să obținem și hotărârea de aprobare a demolării a stadionului 
existent, dar acest lucru se face după aprobarea hotărârii de construire a noului stadion.  

Ar mai fi multe de adăugat. Amintim și investițiile în sănătate, în educație pe care le avem în 
desfășurare. De exemplu: Liceul Iris care este finalizat și îl vom inaugura în acest an, Centrul 
Speranța și, nu în ultimul rând, noua maternitate care va fi inaugurată în primăvara acestui an, 
lucrările fiind finalizate încă de anul trecut. Asta doar ca să menționez câteva dintre ele.  

Nu mai vorbesc de drumul județean 691 unde va fi finalizat și tronsonul 1 prin Dumbrăvița, 
tronsonul 2 fiind deja executat, mai sunt doar câteva lucrări la partea de utilități și pista de biciclete. 

Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, noi dezbatem astăzi în plenul consiliului județean bugetul pe anul 

2024. Este normal ca un buget să nască multe discuții și dezbateri pentru că eu, și nu doar eu, știu 
că bugetul este cel mai important document și aș da și o prioritizare a importanței pentru noi politic, 
social și economic.  

Pentru că la o firmă privată bugetul este foarte important economic. Ori un județ nu se poate 
conduce numai cu un principiu economic în brațe pentru că sunt multe probleme pe care trebuie să 
le rezolvăm și societatea aceasta capitalistă le neglijează de multe ori și trebuie să existe autorități 
ale statului care să-și facă datoria. 

În consecință, știm cu toții că banii sunt insuficienți și acest lucru ne obligă pe noi să 
prioritizăm acolo unde ducem banii pe care-i avem pentru că sunt bani publici și noi trebuie să-i 
cheltuim într-un mod eficient.  

Intervenția mea la buget este legată strict de o problemă concretă pe care noi am rezolvat-o 
prin bugetul din acest an. Este vorba de faptul că noi am reușit, nu din bani ipotetici pe care-i vom 
accesa, nu știu de unde și nu știu din ce axă de finanțare sau fonduri, ci din banii noștri din bugetul 
nostru noi am alocat o sumă importantă ca să achiziționăm un microbuz de 23 de locuri la Liceul 
Tehnologic Special Gheorghe Atanasiu.  

Aceasta este o realizare pentru că rezolvăm o problemă care tindea să se acutizeze acolo 
pentru că au avut loc reorganizări, numărul copiilor care învață acolo a crescut de la sub 200 la 
peste 300. Doar reamintesc, acolo se obțin 7 calificări în 6 domenii și chiar pot să spun aici, în 
plenul consiliului județean,  că este în curs de acreditare încă o calificare în domeniul horticulturii 
care se pretează mult la ceea ce pot face și la ce abilități au copii de acolo, și faptul că noi am 
reușit să alocăm aproape jumătate de milion de lei pentru a achiziționa acest microbuz care are și 
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niște dotări speciale pentru că vorbim și de un lift pentru dizabilități care va fi integrat în platforma 
microbuzului. Facem exact ceea ce am spus, adică eficientizăm cheltuirea banilor pentru că nu va 
trebui să se facă de două ori traseul în aceeași zi. Copii  vor ajunge la timp la  școală, noi vom 
consuma mai puțin combustibil și e chiar foarte important că șoferul se va încadra cu ușurință în 
diagrama timpilor de odihnă și de condus. Este un lucru important pentru că este vorba de 
transport școlar.  

Mă bucur tare mult că rezolvăm transportul școlar într-o unitate de învățământ special. Mai 
avem mult de lucru pentru transportul școlar în județ pentru ceilalți copii și problema chiar este 
importantă pentru că arată că noi, în plenul Consiliului Județean Timiș acordăm o importanță 
deosebită față de semenii noștri cu nevoi speciale care chiar au nevoie de așa ceva.  

În încheiere, spun că la ora actuală acolo există un microbuz care are deja aproape 9 ani de 
când este în funcțiune. Pentru un mijloc de transport, pentru transport public și copii cu nevoi 
special și-a cam atins limita de exploatare. Este bine întreținut pentru că au un șofer care se 
preocupă de așa ceva și nu am îndoieli că noua dotare care va fi cât mai curând posibil, îi va ajuta 
foarte mult pe acești copii să își desfășoare activitatea.  

Pentru aceasta mulțumesc tuturor din aparatul tehnic care au lucrat la buget. Mulțumesc 
celor care au avut putere de decizie din executiv și au dus fonduri strict spre această dotare a unui 
liceu tehnologic special, și firește, colegilor mei pentru dezbatere și pentru votul de astăzi.  

Vă mulțumesc frumos, domnule președinte.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumim domnule Mihăieș. Dacă mai sunt alte intervenții la acest proiect? 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Bună ziua. Aș avea și eu o serie de întrebări, dacă îmi permiteți să iau cuvântul. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă rog,  domnule Șendroiu.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
M-am uitat pe lista de investiții, pe care o avem în acest an, și regăsesc foarte multe 

proiecte pe care le regăseam și în anii trecuți. Foarte multe dintre ele fiind din procesul nostru de 
bugetare participativă din 2021 și din 2022. Dar le văd cu sume mai mici decât au fost ele atunci 
propuse de către cetățeni și, din punctul meu de vedere, mult prea mici pentru a respecta, inclusiv, 
partea care este cuprinsă în buget pentru ele.  

Vă dau două exemple: pentru pista de biciclete Timișoara-Dumbrăvița avem proiectare SF + 
PT doar 60.000 lei și pentru proiectul Adăpost pentru animale – buget participativ în 2022 avem 
150.000 lei. De asemenea, am văzut două proiecte importante de investiție care sunt doar ca linii 
bugetare cu 10.000 lei pe buget și aș vrea să întreb dacă acestea fac parte din categoria pentru 
care vom contracta un credit pentru a continua proiectul respectiv în cazul în care câștigăm 
finanțare, fie de la bugetul național, fie pe fonduri europene, și anume pentru reabilitarea imobilului 
din Piața Libertății nr. 3 – Biblioteca județeană și pentru construirea unui imobil la Centrul Școlar 
pentru Educație Inclusivă Dumitru Ciumăgeanu.  

În final, m-am uitat și peste sumele mai mici. Știți că și dățile trecute eu pe buget mă uitam 
la fiecare parte și am văzut două care mi-au atras atenția. Nu trebuie să mi se răspundă neapărat 
în plen pentru că din totalul bugetului sunt sume destul de mici dar aș fi curios de ce avem nevoie 
de lucruri atât de scumpe și de performante. Avem la Consiliul Județean Timiș un aparat foto 
DSLR de 30.000 lei în contextul în care altă instituție subordonată cumpără două cu 7.000 lei sau 
are bugetat două cu 7.000 lei. 30.000 lei este cam ce găsești mai scump pe piață la ora actuală, și 
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un scanner duplex A3 cu 45.000 lei. Pentru astea două aș fi curios. Nu trebuie să mi se răspundă 
acum dar aș fi curios pentru ședința următoare să avem o informare.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Șendroiu.  
Rog pe domnul director Marcu să vă răspundă legat de aspectele pe care le-ați ridicat.  
Înainte de a lua cuvântul domnul director Marcu, aș vrea să vă spun, legat de bugetarea 

participativă, faptul că, aproape fără excepție, toate proiectele au fost subevaluate și subestimate 
de către cei care le-au propus și în consecință am avut multe probleme la partea de implementare 
a lor. A trebuit să alocăm sume suplimentare și în unele cazuri foarte consistente pentru a putea să 
le implementăm.  

În consecință, am luat decizia să schimbăm regulamentul și să facem, pe viitor, câteva 
reguli mult mai stricte în ceea ce privește bugetarea participativă.  

 
Domnul Marcel Marcu – director executiv Direcția Buget – Finanțe 
Acolo unde sunt alocate sume mici, chiar dacă vorbeam despre cele de pe bugetare 

participativă, erau doar sumele pentru documentație pentru că încă nu este clarificată problema 
terenului cu primăriile unde se efectuau aceste investiții. Nu era normal să punem toată suma, să o 
blocăm, când știm că, în acest moment, încă nu am reușit să intrăm, sub o formă sau alta, 
proprietari pe terenuri sau să le avem  date în administrare ca  să putem face investiția.  

Atunci am alocat sume mici. Nu trebuie să așteptăm un credit sau altceva. În momentul în 
care vom rezolva problema terenului, imediat printr-o rectificare găsim resurse sau alocăm din altă 
parte, economie sau creștere de venituri, sume mai mari.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Pentru Biblioteca Județean sau pentru Dumitru Ciumăgeanu nu cred că este cazul să 

așteptăm după alte autorități.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Nu, acolo avem sume prevăzute, mai ales că unele proiecte sunt cu finanțare 

nerambursabilă. Și atunci, și pe partea de venituri și pe partea de cheltui trecem exact sumele de 
care avem nevoie și pe care le estimăm a le cheltui efectiv în acest an. În toate aceste situații 
suntem în procedură de licitație și atunci nu putem să trecem toată suma din proiectul tehnic ci 
doar parțial pe care noi estimăm că anul acesta le vom și cheltui în funcție de execuția din teren.  

Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Legat de bugetarea participativă nu pot să nu sesizez că la unele proiecte de pe bugetarea 

participativă sumele au scăzut, așa cum este și cazul adăpostului pentru animale care acum este 
cuprins cu 150.000 lei. Evident, și stadiul proiectelor, sau proiectele în sine sunt prioritizate diferit, 
iar această chestiune o vedem cu ochiul liber pentru că proiectul județului în miniatură propus pe 
bugetul participativ și care se implementează în Moșnița Nouă este prioritizat la maxim, în 
detrimentul celorlalte proiecte și are o finanțare, anul acesta, de peste 2.000.000 lei.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule consilier Iovescu, repetăm aceleași chestiuni și o lungim prea mult. Deci, s-a 

răspuns la această chestiune. Sunt sumele de proiectare. Gândiți-vă că, de exemplu, la adăpostul 
de câini, s-a solicitat 500.000 lei și 100.000 lei este partea de proiectare. Deci, vă închipuiți că acel 
adăpost nu îl faci cu 400.000 lei cât mai rămâne după ce scădem partea de proiectare.  
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Deci, haideți să le luăm pe rând. Noi am discutat această chestiune și trebuie să identificăm 
sume suplimentare. Noi nu putem să mai aprobăm proiecte în care să spunem că costă, de 
exemplu, pista de biciclete la Dumbrăvița – 500.000 lei și de fapt este 2 milioane lei sau chiar 6 
milioane de lei. De unde scoatem diferența de bani? 

Atunci, sigur că proiectele se avansează cu ele în funcție de cum facem rost de bani 
suplimentari și în funcție de proiectare. Noi am prins proiectarea anul acesta. Nu s-a tăiat nimic din 
proiectele de bugetare participativă. Practic, toate vor fi suplimentate, ulterior,  cu sume 
consistente de bani.  

Deci, haideți să depășim momentul și să discutăm despre alte chestiuni din buget care sunt 
relevante.  

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Am înțeles chestiunea cu proiectarea dar întrebarea mea era legată de faptul că adăpostul 

de câini îl tragem în buget de trei ani de zile și de cel puțin de doi ani avem și centrul de recuperare 
pentru copii cu adiție, care de asemenea, este tras și nu ajunge la un final.  

Am făcut o remarcă și am sesizat că anumite proiecte sunt prioritizate mai bine așa cum 
este lucrarea de la Moșnița Nouă cu parcul tematic în detrimentul celorlalte proiecte. Pentru unele 
se găsesc resurse, iar pentru altele nu se găsesc. Atât am vrut să spun. Mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc, domnule Iovescu.  
Sigur acele localități care își dau concursul și pun la dispoziția noastră terenul și toate 

celelalte facilități, așa cum a fost la Foeni și la Cenad unde am terminat investiții, lucrurile se 
rezolvă rapid dar nu ține doar de noi.  

Dacă mai sunt alte intervenții pe buget, vă rog! Dacă nu mai sunt, supun la vot 
amendamentul domnului Olajos.  Am înțeles că au fost făcute niște amendamente. Mai trebuie să 
le votăm pe cele care au trecut în ședința comună a comisiilor de specialitate? 

 
Domnul Ioan Dănuț Ardelean – Secretar general al Județului Timiș  
Dacă venim cu ele automat, ca și adoptate în ședința comună a comisiilor de specialitate, 

nu le mai supunem la vot.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Atunci supun la vot amendamentul domnului consilier județean Jani-Raul Olajos.  
Procedură de vot pentru amendament, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 

președinte Alin-Adrian Nica, 28  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea 
Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș 
Cristian-Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, un vot 
împotrivă din partea doamnei consilier județean Calescu Mihaela-Maria și 3 abțineri din partea 
domnilor consilieri județeni Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian,Sorincău Ioan. 

Nu au votat: Andea Petru, Olajos Jani-Raul, Moruș Vasile, Timiș Laurențiu-Grigore. 
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Domnul Marcel Marcu – director executiv Direcția Buget – Finanțe 
Cu permisiunea dumneavoastră trebuie să intervin pentru că este nevoie de o clarificare, și 

anume, trecând amendamentul domnului Olajos se modifică valoarea din amendamentul domnului 
vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa, deja votat. Acolo am avut acea sursă de venit și 
am dus către reparații la drumuri județene în valoare de 2.869.000 lei. Acum, pentru că s-a votat 
amendamentul domnului Olajos, suma de pe amendamentul promovat de domnul vicepreședinte 
Proteasa va scădea cu 1.000.000. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun, propun să votăm amendamentele în bloc propuse de comisiile reunite cu această 

modificare cauzată de adoptarea amendamentului domnului Olajos. Sunteți de acord? 
Atunci propun să votăm proiectul de hotărâre în forma amendată în comisii și cu modificările 

rezultate în urma adoptării amendamentului domnului Olajos.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Eu, ca și inițiator al amendamentului sunt de acord cu modificarea de 1.000.000 lei.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Sorincău, doriți să luați cuvântul? Nu.  
Atunci supun la vot proiectul de hotărâre în forma amendată cu această observație, că 

amendamentul domnului Olajos provoacă anumite modificări pe partea de amendamente deja 
adoptate în comisiile reunite.  

Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, și o abținere  din partea domnului Sorincău 
Ioan 

Nu au votat: Grigoroiu Eugeniu, Popescu Marin, Timiș Laurențiu-Grigore. 
Proiectul a fost adoptat cu aceste amendamente în mod corespunzător.  
 

 
  Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 30/02.02.2024 privind aprobarea 
bugetului Fondului de Întreținere, Înlocuire și Dezvoltare pentru proiectele de dezvoltare a 
infrastructurii serviciilor publice care beneficiază de asistență financiară nerambursabilă din 
partea Uniunii Europene, pe anul 2024.           
  

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
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consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș 
Cristian-Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat  domnul consilier județean Olajos Jani-Raul. 
 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 31/02.02.2024 privind stabilirea 

salariilor de bază pentru funcțiile din cadrul familiei ocupaționale „Administrație" ale 
angajaților Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 

Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 32/06.02.2024 privind stabilirea 
salariilor de bază pentru funcțiile publice și funcțiile contractuale din cadrul familiei 
ocupaționale "Administrație" din cadrul  Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș, Direcției de Evidență a Persoanelor Timiș și Direcției de Prestări Servicii 
Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
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Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, ș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 33/06.02.2024 privind stabilirea 

costului mediu lunar și a cuantumului contribuției lunare de întreținere, pe grade de 
dependență a persoanelor vârstnice, din cadrul serviciului rezidențial Căminul pentru 
Persoane Vârstnice Jimbolia. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 

Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări  
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 

1. Informare privind stadiul fizic de realizare a obiectivului de investiție Centrul de colectare 
legume-fructe din Tomnatic. 

2. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
Dacă sunt intervenții la acest punct de pe ordinea de zi? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  

  Domnule președinte, legat de buget, ați anunțat în public că festivalul Flight va fi mutat la 
Muzeul Satului. Totuși, în bugetul pe care l-am votat,  sunt prevăzute sume destul de consistente 
pentru scenă la Cioca și un punct TRAFO pentru alimentarea scenei.  Se mai justifică investițiile 
acestea dacă se mută festivalul? 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Evident că se justifică. Festivalul se mută temporar pentru că o să avem lucrări acolo, la 
clădirile care vor intra în renovare. Știți că am câștigat proiectul pe PNRR și acele clădiri erau 
folosite pe timpul festivalului de cei care organizează festivalul. 
  În consecință, temporar acest festival se mută la Muzeul Satului urmând a reveni acolo 
după ce se finalizează aceste lucrări pe care noi le avem acum în curs de execuție. O să intre în 
execuție efectivă anul acesta.  
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  Scena este mobilă și o vom putea folosi la toate evenimentele pe care le vom organiza noi 
și o putem da în chirie către cei care doresc să organizeze evenimente în județul nostru.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  A doua întrebare, legată tot de mutarea festivalului. 
  S-a făcut o  expertiză dacă bunurile de patrimoniu care sunt la Muzeul Satului vor rezista la 
puterile dezvoltate de difuzoarele care vor fi amplasate pe timpul festivalului în muzeu?  
  Unele sunt construite după metode tradiționale și nu sunt deosebit de rezistente și este 
pericol să se desprindă tencuiala de pe ele, să fie afectată structura etc. Nu știu, dar ar trebui 
făcută, totuși, o expertiză acolo.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Domnule Sorincău, sunt convins că atât domnul director,  cât și colegii de la Muzeul Satului, 
atunci când au dat această aprobare, au avut în vedere toate aceste aspecte. Dacă sunt nelămuriri 
punctuale putem să cerem în scris domnului director să vă răspundă la această chestiune sau îl 
puteți contacta direct.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  Nu. Ideea este că, probabil, la solicitare nu ați menționat acolo ce putere instalată vor avea 
stațiile de amplificare, difuzoarele, care va fi orientarea lor – va fi înspre bunurile de patrimoniu sau 
spre exterior. 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Se vor lua toate măsurile necesare pentru protejarea bunurilor de patrimoniu. Dar acest 
festivalul va avea loc la lac acolo unde nu sunt bunuri de patrimoniu. Va fi la balta aceea din 
capătul proprietății județului Timiș de la Muzeul Satului. Bunurile de patrimoniu sunt la început și va 
fi o manifestare în aer liber și nu în interior, adică nu se va desfășura nicio activitate în interiorul 
bunurilor de patrimoniu.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  Domnule președinte, acum chiar naiv nu sunt. Știu ce înseamnă puterea instalațiilor 
muzicale. 
   
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Am înțeles domnule Sorincău. Domnul director este prezent la ședință și o să-l rog să vă 
răspundă punctual la această chestiune.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
 Da, atunci poate îmi răspundeți dumneavoastră punctual la următoarea chestiune. Am văzut 
prins în buget SF pentru lac. Noi am aprobat proiectul pentru depunerea pe RO-HU a unui proiect 
legat de Muzeul Satului în care era cuprins și acest lac. Mai facem un SF suplimentar sau este 
acela pe care l-am aprobat? 
  
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Este acela pe care l-am aprobat. Este cel aferent proiectului pe care l-am aprobat.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  Ni s-a promis că o să-l avem pe tablete dar încă nu îl avem. 
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  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Când este finalizat, cu siguranță colegii îl vor pune pe tablete înainte de a fi aprobat în 
plenul consiliului județean.  
  

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  În ședința anterioară ni s-a spus că este gata și o să fie pus pe tabletă.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Va fi pus pe tabletă atunci când îl vom aproba, domnule Sorincău.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Am aprobat niște indicatori tehnico-economici care trebuiau să rezulte dintr-un SF. 

   
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Nu am aprobat indicatorii tehnico-economici ci niște sume estimative pe care noi le-am 
trecut în cererea de finanțare. Indicatorii tehnico-economici îi aprobăm atunci când aprobăm SF-ul. 
Una este cererea de finanțare și alta este SF-ul. Nu am avut nevoie de SF la cererea de finanțare, 
încă. Dar o să ni se solicite, cu o să fie finalizat, o să-l primiți pe tabletă și o să-l aprobăm în 
consiliul județean.  
 Deci, nu avem cum să ocolim plenul consiliului județean.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  

 Sper că va fi cu o promtitudine mai mare decât aceea de a ni se posta pe tabletă strategia 
făcută de Ruwatim pentru Centrul de legume-fructe pe care nici acum nu o avem pe tabletă. 
 Mulțumesc.  Ați uitat.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc. Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar 
închise lucrările ședinței extraordinare a Consiliului Județean Timiș. Mulțumesc tuturor pentru 
participare. Vă doresc o săptămâna plăcută.  
 
  

 
         PREŞEDINTELE                                                     SECRETARUL GENERAL                                           
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                      AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian N ICA                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 
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